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DAGSORDEN/REFERAT 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 

 Louiseskolen 

Louisevej 8, adm. bygningen 

Den 29.8.2024 

kl. 17.00 – 19.30 

 

Indkaldte: 

Den bestående skolebestyrelse: 

Lene Mølgaard, forældrerepræsentant, formand (på valg 2028) 

Vibeke Lund Arkil, forældrerepræsentant, næstformand (på valg 2026) 

Kent J. Jensen, forældrerepræsentant (på valg 2028) 

Ann Katrine Abildgaard Bøll, forældrerepræsentant (på valg 2028) 

Kristina Ruhe Dall Sørensen, forældrerepræsentant (på valg 2028) 

Christina M.J. Ravn, forældrerepræsentant (på valg 2026) 

Donna Meldgaard, forældrerepræsentant (på valt 2028) 

Mikael Winther, lokal repræsentant (sogneforening) 

Kim Christiansen, konst. skoleleder pr. 1.3.24 

Sally Blom Wilkinson, souschef 

Bjørn Jensen, medarbejderrepræsentant 

Lisa Elle Touray, medarbejderrepræsentant 

 

Suppleanter: 

Rie Jørgensen, forældrerepræsentant, suppleant (på valg 2026) 

 

 

Elevrådsformænd og næstformænd (skoleåret 2024/2025)  

C- og L-afd.: Formand: xxxx og næstformand xxxx 
Kontaktvoksne for elevråd i C- og L-afd.: Monica Bruhn og Dorthe Nielsen 
 
V-afd.: Formand: xxxx og næstformand: xxxx 
Kontaktvoksne for elevråd i V-afd.: Hanne K. Andresen og Mette Christensen 
 

Moltrup: Formand: xxxx og næstformand: xxxx 
Kontaktvoksne for elevråd i M-afd.: Annette Kjelde 
 

Elevrådsformændene og næstformændene inviteres til flg. møder: xx  

Evt. punkter fra elevrådene tages op under meddelelser. 
 

Referatet sendes desuden pr. mail til Udvalget for Børn og Familie (via Conny Jensen) 

og Børn og Ungechef Line Dudal Lauridsen (via sekretær Conny Jensen) til orientering.  

 

Afbud fra: Christina Ravn, Rie Jørgensen deltog fra 17.30 

Fraværende:  
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Pkt. Dagsorden Beslutningsreferat  

1. Konstitueringsaftale/formandsvalg Velkomst ved skoleleder Kim Christiansen, der indledende 
var mødeleder, idet skolebestyrelsen formelt er uden 
formand, indtil en ny er valgt. 
 
Orientering ved Kim om, at det nye folkeskoleforlig lægger 
op til, at skolebestyrelsen skal have endnu mere indflydelse, 
hvilket vi i dette skoleår skal arbejde mere med, lige som 
der er mulighed for at trække andre personer / 
organisationer ind i skolebestyrelsen. 
 
Herefter konstituerede skolebestyrelsen sig. Lene Mølgaard 
blev genvalgt som formand, og Vibeke Arkil blev genvalgt 
som næstformand. 
 
Lene Mølgaard overtog herefter mødeledelsen. 

 

2. Forretningsorden – hvem gør hvad? 
Lene Mølgaard kommer med et udspil 
 

Udskydes til næste skolebestyrelsesmøde. 
 

3. Fordeling af forældremøder Kent tager Vonsbæk d. 18/9. Kristina tager med. 

Lene undersøger, om hun kan få fri, så hun kan tage 

Louisevej d. 18/9. 

Christina Ravn meddelte telefonisk, at hun vil undersøge, 

om hun kan tage Louisevej d. 17/9 

 

4. Deltagelse på landsmødet Skole og 
Forældre 22. – 23. november 2024. Vi 

har mulighed for at sende to 

delegerede afsted. 
 

Lene tager afsted. Ann Kathrine undersøger, om hun har 

mulighed for at tage med. Vibeke vil have mulighed for at 

deltage, hvis Ann Kathrine ikke kan. 
 

5. Økonomi Kim informerede om problemerne med det nye 

økonomisystem og beklagede, at han ikke har mulighed for 

at præsentere skolebestyrelsen for et retvisende budget og 

regnskab. Systemet fungerer slet ikke, og der bliver brugt 

utroligt mange timer i administrationen på det. 

Økonomichefen har besøgt på skolen i dag for sammen med 

Ulla for at skabe overblik over, hvad der er behov for. 

Administrationen arbejder lige nu med regneark, men kan 

ikke fremskrive. Samtidig har den nye tildelingsmodel vendt 

op og ned på, hvordan skolen får tilført midler, hvilket gør 

situationen endnu mere usikker. 

Skolebestyrelsen får en gennemgang af økonomien, når det 

på et tidspunkt er muligt at få overblik over det. Vi har 13 

elever færre i forhold til før sommerferien. Dette skyldes, at 

vi har haft flere afgangselever end skolestartere. 
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Kim gennemgik hovedelementerne i den nye 

tildelingsmodel og den betydning, den har for Louiseskolen, 

samt hvordan visitation til Louiseskolen og specialrækkerne 

fungerer. 

Vibeke informerede om, at formandskabet har en god 

dialog med politikerne i BFU, hvor også udfordringerne med 

tildelingsmodellen er et emne. Der er tilkendegivelser om, 

at denne vil blive evalueret. 

6. Fællesrådsmøde d. 2.10.2024  

kl. 19.00 – 21.00 
 

Ann Kathrine deltager sammen med enten Lene eller Vibeke 
 

7. Mobilpolitik Punktet skulle have været behandlet i MED-udvalget i 

mandags, men dette blev ikke nået. Punktet bliver derfor 

udsat til et senere skolebestyrelsesmøde. 
 

8. Evt. Lene informerede om besøg på skolen af ny direktør for 

Børn og Kultur, Kristian Mygind, d. 26/9. Formandskabet 

deltager. 

Kim gav en kort opdatering på processen omkring 

ansættelse af to nye afdelingsledere. 

SB-møde d. 10/10 flyttes til d. 3/10 klokken 17.30 – 20.00. 

 

 

Referent: Vibeke Arkil 
 

  
 
 
  


